
 
 

‘s-Hertogenbosch, 21 maart 2018  

 

Schriftelijke vragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren aan het college van 

Gedeputeerde Staten van de provincie Noord-Brabant betreffende de uitbreiding van 

politieacademie Ossendrecht. 

Geacht college, 

 

De politieacademie wenst een herschikking en uitbreiding van verscheidene accommodaties op het 

terrein in Ossendrecht in combinatie met herinrichting van een deel van het terrein van de Koningin 

Wilhelmina Kazerne. Het gebied zal hiervoor bij voorkeur geheel opnieuw worden ingericht. De 

beoogde veranderingen op het terrein van de politieacademie passen in beginsel binnen het 

vigerende bestemmingsplan opleidingsinstituut gemeentepolitie. De beoogde veranderingen (sloop 

en (ver)nieuwbouw) van de opstallen op het Koningin Wilhelmina Kazerneterrein kunnen echter niet 

plaatsvinden zonder een planologische procedure. Hierover hebben wij de volgende vragen. 

 

1. Is de begrenzing van het NNB voor de beoogde veranderingen met uw toestemming 

gewijzigd en zo ja, met hoeveel hectaren? Zo ja, is PS hiervan op de hoogte gesteld? Indien 

PS niet op de hoogte is gesteld: waarom niet? 

 

In 2016 heeft er een (geactualiseerd) flora- en faunaonderzoek plaatsgevonden. In het gebied komen 

de op de Rode Lijst als kwetsbaar aangeduide Laatvlieger, Ransuil en Koekoek voor, evenals een 

groot aantal andere zwaar beschermde broedvogelsoorten . 
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2. Welke conclusie trekt u uit het voorkomen van bovengenoemde soorten in het plangebied? 

 

3. Hoe wordt geborgd dat de soorten met een zware beschermingsstatus en in het bijzonder de 

als kwetsbaar aangeduide soorten niet verder in aantal en leefgebied achteruit gaan? 

 

In 2007 heeft er ook een natuurtoets in het plangebied plaatsgevonden. Een vergelijking met de 

toets uit 2016 wijst uit dat de natuurwaarden gelet op beschermde soorten is teruggelopen ten 

opzichte van 2007. Een kolonie gewone dwergvleermuizen kon niet worden teruggevonden en de 

aanwezigheid van reptielen kon niet meer worden vastgesteld. 

 

4. Bent u met ons van mening dat een verdere achteruitgang van de natuurwaarden niet 

gewenst is? Zo nee, waarom niet? 

 

5. Bent u met ons van mening dat de uitbreiding van de politieacademie een verdere 

achteruitgang tot gevolg zal hebben? Zo nee, welk effect denkt u dat de uitbreiding, 
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waarvoor onder anderen houtopstanden moeten worden gekapt, zal hebben op de nog 

aanwezige natuurwaarden in het gebied? 

 

Wij danken u bij voorbaat voor uw beantwoording. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Paranka Surminski 

 

Partij voor de Dieren 

 

 

 

 


